
1 

 

OBČINA JESENICE 
OBČINSKI SVET 
ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR TER 
GOSPODARJENJE Z NEPREMIČNINAMI 
Cesta železarjev 6, 4270 Jesenice 

T: 04 58 69 200 
F: 04 58 69 270 

obcina.jesenice@jesenice.si 
http://www.jesenice.si 

 
 
Številka: 900-16/2014 
Datum: 29.1.2015 
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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Branka STOJANOVIĆ – predsednica, Maja OTOVIČ, Mitja BRADAŠKJA, Vesna 
LAVTIŽAR, Boštjan ŽIGON in Bojan KORBAR (6 od 7). 
 
ODSOTEN ČLAN: Anton STRAŽIŠAR. 
 
OSTALI PRISOTNI:  
Mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje in prostor. 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Odbora predlagala 
v sprejem naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 2. redni seji 

Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, ki je bila 17. 12. 
2014 

2. Predlog Proračuna občine Jesenice za leto 2015 - DRUGA OBRAVNAVA 
3. Predlog Programa dela Občinskega sveta občine Jesenice za leto 2015 
4. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

     ZA – 6 
 

Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
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Pripomb na besedilo skrajšanega zapisa 2. redne seje Odbora za okolje in prostor ter 
gospodarjenje z nepremičninami ni bilo.  
 
Predsednica Odbora je predlagala v sprejem naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 2. redne seje Odbora za okolje in prostor ter 
gospodarjenje z nepremičninami, ki je bila 17. 12. 2014. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

     ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev je dala mag. Valentina Gorišek. 
 
Mitja Bradaškja je povedal, da se je njihova svetniška skupina oz. lista odločila, da ne 
podpre trenutnega predloga proračuna v drugi obravnavi, in sicer do sprejema 
amandmajev. V kolikor bodo njihovi amandmaji sprejeti, potem bodo svetniki predlog 
proračuna podprli, sicer pa ne. Na seji Odbora bodo zato glasovali proti predlogu, in 
sicer zaradi odgovornosti, da ne bo potem argument na seji Občinskega sveta, da je 
matično delovno telo sprejelo tak predlog. 
 
Branka Stojanović je postavila vprašanje, ali se lahko vloži predlog amandmaja, da bi 
se zmanjšala sredstva za določen znesek na postavki Občinskega sveta in bi se ta 
sredstva namenila za postavitev košev za smeti na Cesti železarjev, ker po celi dolžini 
ulice ni nobenega koša za smeti. 
 
Mag. Valentina Gorišek je pojasnila, da imajo tako Odbor kot tudi občinski svetniki 
legitimno pravico, da po postopku, kot ga določa Poslovnik o delu občinskega sveta, 
pripravijo amandma z vsebino, kot je bila navedena.  
 
Ker ni bilo druge razprave je predsednica Odbora predlagala v sprejem naslednji  

 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga 
Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog Proračuna občine 
Jesenice za leto 2015 v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

     ZA – 4 
                  PROTI - 2 
  
Sklep je bil sprejet. 
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Predsednica Odbora je uvodoma povedala, da Predlog dela Občinskega sveta občine 
Jesenice skladno s 25. členom Poslovnika o delu Občinskega sveta občine Jesenice 
pripravi župan po predhodnem posvetovanju s podžupani, predsedniki delovnih teles ter 
direktorjem občinske uprave in ga posreduje občinskemu svetu v potrditev. Usklajevalni 
sestanek z vsemi omenjenimi je bil že sklican, zdaj pa je naloga Odbora, da obravnava 
pripravljen program dela in predlaga morebitne dopolnitve. O vključitvi vsake predlagane 
dopolnitve se bo glasovalo in jo v primeru, da se z njo strinja večina članov Odbora, 
vključilo kot predlog Občinskemu svetu. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica Odbora predlagala v sprejem naslednji  

 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga 
Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme Program dela Občinskega sveta 
občine Jesenice za leto 2015. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

     ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
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4.1 Branka Stojanović: 
Ena od njihovih pobud je bila tudi postavitev nadstreškov pred osnovnimi šolami na 
Jesenicah, in sicer pred OŠ Toneta Čufarja, OŠ Prežihovega Voranca in OŠ Koroška 
Bela. Dobili so odgovor, da pred OŠ Prežihovega Voranca avtobusnega nadstreška ni 
možno postaviti zaradi stopnic. Ta odgovor se jim zdi nekoliko za lase privlečen, ker 
stopnice ne morejo biti razlog za to, da otroci stojijo na dežju, ko čakajo na avtobus. Na 
levi in na desni strani bi bilo namreč možno postaviti dva manjša nadstreška. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Pobudo bo posredovala na Komunalno direkcijo. Je pa zaradi oblikovanosti terena in 
pločnika pred OŠ Prežihovega Voranca pred postavitvijo nadstreška potrebno narediti 
nek manjši oporni zid. Ne gre torej toliko za samo tehnično izvedbo, je pa vsekakor za 
tak poseg, ki bi bil potem tudi statično ustrezen, predlaganih 5.000 EUR premalo. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica sejo Odbora zaključila ob 16.51 
uri. 
 
  
ZAPISALA:        PREDSEDNICA ODBORA: 
MOJCA LEVSTIK         BRANKA STOJANOVIĆ 
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